
 

 

11. jednání Rady ČT – 25. 6. 2025  

 

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Dobrý den vážené dámy, vážení pánové. Já vás vítám na 11. jednání Rady ČT v roce 2025. Omluvený je 

Ilja Racek. Já jsem byl s Iljou v kontaktu vlastně od pondělí a vzhledem k tomu, že jsme dlouholetí přátelé, 

tak mi poslal i jeho lékařskou zprávu. Jediné, co můžu říci, že je hospitalizovaný. Já jsem mu slíbil, že to 

tady takto řeknu, aby nevzniklo nějaké podezření, že se snad chtěl vyhnout hlasování. Vzhledem k tomu, 

že je hospitalizovaný, tak tady samozřejmě nemůže být. Omluven je tedy jediný člověk, Ilja Racek. Já zde 

vítám i hosty, kterými jsou kandidáti na ředitele ČT Milan Fridrich a Hynek Chudárek. A pak tu vítám 

další členy managementu. Petra Mrzenu, Michala Kubala. Renatu Týmovou, Terezu Polachovou, Václav 

Myslík je tady také.  

Prvním bodem jednání je program. Program je navržen takto. Já ho teď přečtu tak, jak je na webu a jak 

jsem ho po úpravách navrhl. Za prvé zahájení, za druhé volba ověřovatelů zápisu, za třetí pokus o 

ovlivnění volby generálního ředitele ČT – návrh radního Vlastimila Ježka, za čtvrté volba generálního 

ředitele/ředitelky ČT-pokračování v přerušeném jednání, za páté závěr. A já teď otevřu diskuzi 

samozřejmě. A přihlášený je Vlastimil Ježek.  

Vlastimil Ježek (radní)  

Díky za slovo. Já jenom vysvětlím, proč jsem ten bod navrhl. Navrhl jsem ho proto, že zastupující 

generální ředitel Michal Fila poslal Radě nějaké stanovisko s dotazem. A měl jsem za to, že by bylo dobré, 

kdyby na to Rada nějak odpověděla, nicméně návrh odpovědi k dispozici není. A vzhledem k tomu, že 

hlavním úkolem dnešního dne jsou volby generálního ředitele, tak protože jsem ten bod navrhl, tak ho v 

tuto chvíli z návrhu programu stahuji a navrhuji, aby program byl schválen tak, jak byl přečten 

předsedou, ale bez tohoto bodu. Díky.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Děkuji. Hlásí se někdo dál do diskuze? V tuto chvíli se nehlásí, takže diskuzi uzavírám a dávám hlasovat 

o pozměňovacím návrhu Vlastimila Ježka, o tom, že by byl vyřazen bod číslo tři z dnešního programu. 

Usnesení. Vlastně to není usnesení, to je pozměňovací návrh. 

Procedurální návrh V. Ježka na vypuštění „bodu 3. Pokus o ovlivnění volby generálního 

ředitele ČT – návrh radního Vlastimila Ježka“ z programu jednání 

 Kdo souhlasí s pozměňovacím návrhem Vlastimila Ježka na vyřazení bodu číslo tři z dnešního 

programu? Vlastimil Ježek, Milada Richterová, Tomáš Řehák, David Brabec, Jiří Padevět, Bára 

Procházková, Jefim Fistein. Kdo je proti vyřazení? Není nikdo. Zdržel se? Zdržel se Karel Novák, Jiří Šlégr, 

Ladislav Mrklas, Petr Šafařík, Luboš Xaver Veselý, Roman Bradáč, Pavel Matocha, Ivan Tesař. Jestli jsem 

dobře počítal, tak bylo sedm pro vyřazení. 7:9. Bylo to 7:9, takže bod v tuto chvíli zůstává. 

Vlastimil Ježek (radní)  

V tom případě návrh číslo dvě. Diskuze nebyla uzavřena. A to je přesunutí tohoto bodu za bod volby.  



Karel Novák (předseda Rady ČT)  

No, diskuze byla uzavřena. No, tak když jsem to řekl, tak byla uzavřena. Dobře, jasně. Já nebudu v tom 

bránit samozřejmě, jenom říkám, že diskuze byla uzavřena.  

Procedurální návrh Vlastimila Ježka o přesunu bodu č. 3 za bod č. 4. 

 Kdo souhlasí s pozměňovacím návrhem Vlastimila Ježka přesunout bod 3 za bod 4 mezi bod 4 a 5. V tuto 

chvíli Vlastimil Ježek, Milada Richterová, Tomáš Řehák, David Brabec, Jiří Padevět, Ivana Chmel 

Denčevová. Kdo je proti? Jiří Šlégr, Roman Bradáč, Pavel Matocha, Ivan Tesař, čtyři. Kdo se zdržel? Zdržel 

se Karel Novák, Jefim Fistein, Bára Procházková, Ladislav Mrklas, Petr Šafařík, Luboš Xaver Veselý. Bod 

přeřazen nebyl. 6:4:6 

Tak teď dáme hlasovat o tom návrhu usnesení původním, to je usnesení číslo 169/11/25. V tomto 

případě.  

00:05:17 Usnesení číslo 169/11/25  

Rada po projednání schvaluje program jednání v navrženém znění.  

Protože jsme neschválili pozměňovací návrhy. Takže kdo je pro toto usnesení v tomto navrženém znění? 

Milada Richterová a Jiří Šlégr, Tomáš Řehák, David Brabec, Jiří Padevět, Ivana Chmel Denčevová, Ladislav 

Mrklas, Petr Šafařík, Luboš Xaver Veselý, Roman Bradáč, Pavel Matocha a Ivan Tesař. Kdo je proti tomuto 

usnesení? Proti je Bára Procházková, Jefim Fistein. Kdo se zdržel? Zdržel se Vlastimil Ježek. Takže 

program dnešního jednání byl schválen v navrženém znění. 16:0:0 

Bod 2, volba ověřovatelů zápisu. Navrhuji, aby ověřovateli zápisu pro dnešní jednání byli radní Jiří Šlégr 

a radní Milada Richterová, a aby byli pověřeni kontrolou zápisu z dnešního jednání. Otvírám diskusi k 

tomuto bodu, diskusi uzavírám. Kdo je pro toto usnesení? Návrh usnesení je 170/11/25.  

00:06:34 Usnesení číslo 170/11/25  

Rada volí ověřovatele zápisu radního Jiřího Šlégra a radní Miladu Richterovou a pověřuje je ověřením 

tohoto zápisu. 

 Kdo je pro? Tady je optická většina, nemusíme číst. Kdo je proti? Nikdo. A zdrželi se? Jiří Šlégr a Milada 

Richterová. 14:0:2 

Za třetí bod-pokus o ovlivnění volby generálního ředitele ČT, návrh radního Vlastimila Ježka. Dalším 

bodem je návrh Vlasty, já otevřu diskuzi k tomuto bodu a tím předám slovo asi navrhovateli. Tomáši?  

Tomáš Řehák (radní)  

Vzhledem k tomu, že Vlasta Ježek ten svůj návrh stáhnul, tak zjevně už dál není navrhovatelem.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

To asi dává smysl. Ale původním navrhovatelem je. Tak bývalý navrhovatel. Takže dávám slovo 

bývalému navrhovateli Vlastimilu Ježkovi.  

Vlastimil Ježek (radní)  

Bývalý navrhovatel děkuje. Já toho moc nemám. Možná by bylo užitečné, pokud to tedy nebylo čistě 

interní, což si nejsem jistý, to by musel říct Michal, aby byl přečten ten dopis Michala Fily s tou otázkou, 

kterou klade Radě. Ale jestli to je míněno tak, že to je čistě interní a neveřejné, tak bych potřeboval, kdyby 



Michal se k tomu vyjádřil.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Pane zastupující ředitele, já už ho hledám, jestli ho chceme přečíst, já ho hledám.  

Michal Fila (zástupce generálního ředitele ČT)  

Dobré odpoledne. Nepovažuji to za interní, adresoval jsem to Radě. Myslím, že to bylo stručné prohlášení 

a stručná otázka, nevidím v tom žádný problém to přečíst.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Ano, už mi běží čas. Dne 19.  června ho posílal pan zastupující ředitel.  

Vážený pane předsedo, v souvislosti se zveřejněním informací ze SMS zprávy, komunikaci ředitele Divize 

zpravodajství a publicistiky Petra Mrzeny s některými členy Rady ČT během volby generálního ředitele 

a masivní medializací této záležitosti bych tímto chtěl požádat Radu ČT o poskytnutí stanoviska, zda dle 

jejího názoru došlo ke vměšování do této volby či k jejímu ovlivnění. Současně níže pro vaše informace 

připojuji stanovisko České televize, které bude zveřejněno nejprve na intranetu ČT, poté zasláno médiím. 

Vedení České televize se důrazně vymezuje vůči jakýmkoliv krokům, které by mohly vést k ovlivňování 

volby generálního ředitele ČT, jakékoliv pokusy o zásah do nezávislého rozhodovacího procesu 

považujeme za nepřípustné a neetické.  

Takové jednání podkopává důvěru veřejnosti v transparentnost a nezávislost instituce veřejné služby. 

Zástupce generálního ředitele Michal Filla se proto jménem celého managementu obrátil na vedení Rady 

ČT se žádostí o stanovisko, zda dle jejího názoru došlo k ovlivnění volby či nikoliv. S pozdravem Mgr. 

Michal Fila.  

To je ten dopis, tak pokračujeme v diskuzi. Pavel Matocha, Ivana Chmel Denčevová, Jefim Fistein.  

Pavel Matocha (radní)  

Děkuji pane předsedo za slovo. Já bych navrhoval a považoval za užitečné, aby nám k tomu řekl své 

stanovisko Petr Mrzena, kterého se to týká a mimo jiné i z důvodu, že já jsem žádnou esemesku neviděl, 

takže bych rád věděl, o čem se přesně bavíme.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Děkuji. V tuto chvíli Ivana Chmel Denčevová. Poté Jefim Fistein, Bára Procházková.  

Ivana Chmel Denčevová (radní)  

Dobrý den. Já jsem také žádnou esemesku nedostala. Z následujícího vyjádření pana ředitele Mrzeny, 

zřejmě proto, že uvedl, že dané esemesky zaslal pouze členům Rady, k jejichž postojů si váží. Domnívám 

se, že klíčové je, že dle zákona Rada komunikuje s generálním ředitelem a nevstupuje do dalších 

personálií pod generálním ředitelem, tak se domnívám, že je to rozhodnutí čistě manažerské, které se 

týká pana zastupujícího generálního ředitele a z pozice člena Rady bych navrhovala postup, aby na daný 

dopis, na který samozřejmě musíme odpovídat, nachystalo předsednictvo odpověď, která bude následně 

prodiskutována a bude odeslána a bude v tomto duchu, že je to rozhodnutí pana zastupujícího 

generálního ředitele. Děkuji.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Děkuji. Pořadí Jefim Fistein, Bára Procházková, Karel Novák.  



Jefim Fistein (radní)  

Za uplynulou dobu jsem obdržel minimálně 10 esemesek a možná pět či více osobních zavoláni se 

stejným nápadem nějakým způsobem pohnout mě v mé volbě ovlivnit možná, což já nepokládám za 

vměšování. To je přirozená činnost lidí, kteří jsou kolem toho a mají pocit, že by mohli zavoláním či nějak 

jinak ovlivnit naši volbu. Necítím na sobě, že bych byl ovlivnitelný tímto docela dětinským způsobem. A 

u ostatních členů Rady, pokud cítí se být tak citliví k vnějšímu nátlaku, tak by asi neměli být členy Rady. 

To, že pan Mrzena to udělal takřka způsobem veřejným, protože pokud více než jeden člen Rady dostal 

takový dopis, tak to už je zveřejnění postoje. Navíc vidíme, že do tisku se to dostalo takřka okamžitě. Tak 

myslím si, že ve srovnání s těmi, kdo se snažili nás ovlivňovat tajně a určitě nejsem sám, tak to bylo 

mnohem otevřenější jednání. Takže já si myslím, že tento bod je vcelku zbytečný. Vyslovit svůj názor na 

sebe nebo na svého kolegu, je to jeho v podstatě právo a ovlivnit tím nikoho nemohl. Pokud někdo tady 

je, kdo se cítí být ovlivněn, tak by se měl vyjádřit.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Prosím Báru.  

Bára Procházková (radní)  

Dobrý den. Všem děkuji za slovo. Na zjišťovací otázku, zda došlo k ovlivnění, dávám odpověď. Ne, 

nedošlo a za mě pana Mrzenu slyšet nepotřebuji, protože považuji za absurdní, že by jakákoliv SMS 

mohla jakkoliv ovlivnit postoj jakéhokoliv člena nebo jakékoliv členka Rady. Děkuji.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Děkuju. Teď jsem já v diskuzi. A pokud mám připravit stanovisko nebo předsednictvo, tak prostě 

potřebuji slyšet samozřejmě Petra Mrzenu, protože to je nesmysl, abych to přijímal bez toho. Tady se 

jeho jméno skloňuje celou dobu a já potřebuji slyšet vysvětlení od Petr Mrzeny.  

A poslední diskuzní příspěvek Jiří Padevět.  

Jiří Padevět (radní)  

Já jsem taky esemesku od pana ředitele Mrzeny nedostal a cítím se ošizen.  

A souhlasím s Ivanou Chmel Denčevovou, abychom pověřili předsednictvo vypracováním odpovědi 

panu zastupujícímu řediteli.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Další v diskuzi je Tomáš Řehák.  

Tomáš Řehák (radní)  

Já se přidávám do týmu, žádnou esemesku nedostal a dokonce shodou okolností dodneška vlastně 

nevím, jak ta esemeska měla vypadat, ale v zásadě obecně souhlasím s tím, co říkala Bára Procházková. 

Já si moc neumím představit žádnou esemesku, která by mě ovlivnila. A přidávám se k návrhu Ivany 

Chmel Denčevové, aby předsednictvo vypracovalo odpověď zastupujícímu generálnímu řediteli, jejímž 

jako jádrem bude, že prostě jakékoliv řešení manažerské je v jeho kompetenci a nikoliv v kompetenci 

Rady.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Ivana Chmel Denčevová, jestli jsem nikoho nepřeskočil.  



Ivana Chmel Denčevová (radní)  

Já dávám procedurální návrh na ukončení diskuze k tomuto bodu, pokud je akceptováno oslovení 

předsednictva ke zpracování návrhu odpovědi. Děkuji.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Já se tedy přihlásím. Já abych zpracoval odpověď, tak chci vystoupení. Petr Mrzeny. Pavel Matocha.  

Pavel Matocha (radní)  

Já jsem na začátku navrhoval vystoupení Petra Mrzeny.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

V tuto chvíli tedy by měl mluvit Petr Mrzena. Procedurální návrh na ukončení diskuze. Já tě vidím, 

Tomáši. Já jenom vznáším dotaz. Takže to by znamenalo, že by se k tomu nevyjádřil vůbec Petr Mrzena. 

Tomáši.  

Tomáš Řehák (radní)  

Já se domnívám, že Pavlův návrh, aby vystoupil k té věci Petr Mrzena, je také procedurálním návrhem 

svého druhu, protože Rada umožní na návrh kteréhokoliv radního vystoupení dalším hostům. Takže 

myslím si, že i o tomto návrhu se má hlasovat.  

Procedurální návrh Pavla Matochy na vystoupení Petra Mrzeny  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Takže první dávám hlasovat o vystoupení ředitele Zpravodajství Petra Mrzeny.  

Takže kdo souhlasí s vystoupením Petra Mrzeny, ředitele divize Zpravodajství? V tomto bodu ovlivnění 

nebo neovlivnění volby těmi esemeskami? Tak Jiří Šlégr, Ladislav Mrklas, Petr Šafařík, Luboš Xaver 

Veselý, Roman Bradáč, Pavel Matocha, Ivan Tesař, Karel Novák. Kdo je proti? Proti Jefim Fistein, Bára 

Procházková, dva. A kdo se zdržel? Zdržel se Vlasta Ježek, Milada Rrichterová, Tomáš Řehák, David 

Brabec, Jiří Padevět, Ivana Chmel Denčevová. 8:8:4.  

Takže jsme neschválili, aby mohl Petr Mrzena vystoupit a vysvětlit ty esemesky. Teď dáme hlasovat o 

procedurálním návrhu ukončení diskuze k tomuto bodu Ivany Chmel Denčevové. Kdo je pro schválení 

procedurálního návrhu Ivany Chmel Denčevové k ukončení diskuze k tomuto bodu? Vlastimil Ježek, 

Milada Richterová, Tomáš Řehák, David Brabec, Jiří Padevět, Ivana Chmel Denčevová, Jefim Fistein, Bára 

Procházková. Kdo je proti tomu ukončení? Jiří Šlégr, Pavel Matocha. A zdrželi se? Nás šest, jestli by to 

dobře počítáme. Takže návrh na ukončení diskuze taky neprošel, takže pokračujeme v diskuzi, jestli je 

někdo přihlášený. Pavel Matocha.  

Pavel Matocha (radní)  

Já bych se dovolil kolegů zeptat, zatím jsme tady slyšeli všechny, kteří říkali jenom, že tu esemesku 

nedostali. Tak mě by zajímalo, kdo ji dostal, o kom se tedy bavíme, protože pravděpodobně někdo z těch, 

kdo ji dostal, tak ji asi poskytnul médiím. Pak by mě zajímalo, proč ji poskytnul médiím, jestli ji považoval 

za tak závažnou a za třetí, jestli by nás mohl seznámit s přesným zněním té esemesky. Děkuju.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Já pokračuji v diskuzi, protože jsem se řádně přihlásil. Já tedy, jestli mám udělat odpověď. Tak já jsem jí 

nedostal tedy, řekl jsem to novinám a médiím a prostě jsem tu SMS nedostal. Jestli mám připravit 



stanovisko na tu esemesku, tak mi prosím, řekněte, co v té esemesce bylo? Aspoň, kdo jste jí dostal.  

Takže nemůže mluvit Petr Mrzena, který by ji mohl přečíst. Abych to já mohl zpracovat stanovisko, tak 

mi řekněte, na co máme zpracovat stanovisko? S Ivanem Tesařem. 

Ivan Tesař (místopředseda Rady ČT)  

Já jsem tu textovku také nedostal a děkuji za důvěru, kterou předsednictvo má, aby zpracovalo odpověď 

zastupujícímu řediteli České televize bez toho, aniž by znalo obsah textové zprávy.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Bára.  

Bára Procházková (radní)  

Děkuji za slovo. Já jsem jenom chtěla odpovědět na dotaz, na co má předsednictvo odpovědět, tak otázka 

zněla, jestli to Radu ovlivnilo. A teď je otázka, jestli tedy se někdo cítí ovlivněn, anebo ne. Vlastně na to 

nepotřebujeme pana Mrzenu slyšet, ale to, jestli to někoho ovlivnilo nebo neovlivnilo, to si myslím, že je 

ta otázka, a na to máme hledat odpověď. Děkuji.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Já jsem jenom říkal, že bych rád znal tu esemesku. I tak, když budu psát odpověď, tak bych jí taky rád 

znal. Vlastimil Ježek.  

Vlastimil Ježek (radní)  

Mě nikdo nepíše. Jo, v tom mám špatnou pověst, že to ani nemá cenu, aby mi někdo něco psal. Takže 

přesný obsah také neznám, ale to, co o tom vím. Mně jenom připadá, že to bylo zbytečné, naivní a hloupé 

a naprosto souhlasím s Bárou, že to k ničemu nevedlo. A pokud se předsednictvo necítí na to, aby 

zpracovalo návrh odpovědi, tak já se k tomu klidně hlásím.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Kdo je, kdo se hlásí do diskuze? Ivan Tesař.  

Ivan Tesař (místopředseda Rady ČT)  

Děkuji Vlasto, za tuto nabídku. Já si myslím, že předsednictvo bude schopnost zpracovat takovou 

odpověď, aby většina Rady s navrhovanou odpovědí souhlasila. Děkuji.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Za mě technickou. Souhlasím s místopředsedou. Luboš Xaver Veselý.  

Luboš Xaver Veselý (radní)  

No, děkuju, pane předsedo, když už tady zaznělo, vlastně vylučovacím způsobem, kdo všechno esemesku 

nedostal, tak už tedy vlastně zbývá, myslím, že paní Milada ještě neřekla, že ji nedostala a jestli nedostala, 

tak potom bych se obracel na pana generálního zastupujícího, jestli by do toho mohl vnést jasno, protože 

asi žádná esemeska neexistuje.  

A zdržujeme se. Zatímco jsme mohli zvolit generálního ředitele, vy jste to vyšetřoval, možná, pane 

řediteli. Mířím tam, že by pan ředitel, protože jsem zaregistroval v médiích, že to nějak vyšetřoval a s 

panem příslušným ředitelem, hovořil přímo ještě téhož dne, tak jestli tam nedošlo k přiznání a že nám 

možná pan ředitel řekne, komu to bylo rozesláno, protože jak vidíte tak tady ji nikdo nedostal.  



Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Tak já dám slovo teď Michalu Filovi. Pak se hlásí Ivana Chmel Denčevová.  

Michal Fila (zástupce generálního ředitele ČT)  

Moje zjišťování směřovalo pouze k tomu, zda ta situace, kterou jsem zaznamenal z médií, je reálná nebo 

ne? To mě zajímalo, ale nevyšetřoval jsem vůbec mezi členy Rady, to mi nepřísluší takhle investigovat, 

kdo SMS zprávu dostal? Nevím. Neptal jsem se pana ředitele Petra Mrzeny na to, komu konkrétně SMS 

zprávu poslal, neptal jsem se na to, nevím.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Ivana Chmel Denčevová. Děkuji za odpověď, pane zastupující.  

Ivana Chmel Denčevová (radní)  

Rozumím panu kolegovi Veselému. Nevím, jestli zvládneme tady vytvořit nějaký vyšetřovací tým 

ztracené adresné esemesky. Zřejmě nás většina, jejichž postojů si pan ředitel Mrzena neváží. Já se 

domnívám, že to, jak jsme se dočetli ve veřejném prostoru z následujícího prohlášení pana ředitele Petra 

Mrzeny, je asi zřejmé o co šlo. A domnívám se, že opravdu mám důvěru v naše předsednictvo, že zpracuje 

odpověď na otázku, kterou správně uvedla paní kolegyně Procházková, zda došlo či nedošlo k 

ovlivňování. Zřejmě víme, že vměšování je něco jiného než ovlivňování. My jsme obdrželi řadu i 

oficiálních dopisů, vyjma těch, jak říkal Jefim, který obdržel řadu neoficiálních, ať to byly odbory, ať to 

byla část pracovníků zpravodajství, ať to byly profesní organizace. Já si dovolím trochu zlehčit 

atmosféru.  

Ještě jsem čekala, že přijde nějaká petice dělnických či žákovských kolektivů, tak ty zatím nepřišly, ale 

možná není všem dnům konec. Takže pojďme.  

Procedurální návrh Ivany Chmel Denčevové na ukončení diskuze  

Já znovu dávám procedurální návrh na ukončení diskuze, poněvadž otázka je zřejmá a připomínám, paní 

kolegyně Procházková jí sdělila, děkuji.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Roman Bradáč je přihlášený, Luboš Xaver Veselý.  

Roman Bradáč (radní)  

Já tomu přestávám docela rozumět. Nějaký investigativní věci. Nikdo to nedostal, nikdo to neviděl. Za 

mnou sedí Petr Mrzena, člověk, který jaksi byl přes média procezen, že ty esemesky posílal a my se ho 

tady nezeptáme. Jo, to je docela divný, to se mi zdá fakt divný. A možná malinko účelový.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Xaver Veselý potom Tomáš Řehák, Jefim Fistein.  

Luboš Xaver Veselý (radní)  

Já chci jenom říct, víte, k tomu, co říkal pan kolega Jefim, ono to není pravda, protože my tady hovoříme 

o SMS zprávě, která byla poskytnuta médiím někým velmi promptně a byla od ředitele zpravodajství.  

Takže já se domnívám, že velmi záleží na tom, co v té esemesce bylo. To není někdo zvenku, to je někdo, 

kdo má řadu informací, kdo má nějaký potenciál na někoho něco vědět. Proto si myslím, že by bylo dobré, 



abychom se dostali k tomu, kdo tu esemesku skutečně dostal. Asi to nakonec zbude teda na kolegu Racka, 

když tady není, to tak vypadá, protože zatím se všichni distancovali.  

A co v ní bylo? Protože to nebyl přece nikdo, pane kolego, to byl sám pan ředitel zpravodajství a ten přece 

leccos ví, leccos má v ruce a přece tam podle toho, co jsme četli v médiích, tak skutečně lobboval proti 

někomu. Tak já si myslím, že to není úplně taková jednoduchá otázka, že bychom to měli smést s tím, že 

každý z nás dostává, jak jste říkal, desítky zpráv, toto je pro mě. Rušíte, pane Šafaříku. No, já jsem měl 

takovou krásnou větu teď, takže chci říct, že s vámi nesouhlasím v tomto a že bychom v té diskuzi měli 

pokračovat a vyzývám toho, kdo tu esemesku dostal, abych nám to už konečně řekl a co v ní bylo.  

Jefim Fistein (radní)  

Vzhledem k tomu, co posuzujeme, tak divím se spíš tomu, že vám to nepřipomíná obsah Kunderova 

románu Žert. Čeho se chceme dopátrat? Jestli jsme dostatečně pravdomluvní a byla ovlivněna volba? 

Každý, kdo cítí, že volba byla ovlivněna, nechť zvedne ruku, to je to, co jsem navrhl a nikdo nezvedl ruku. 

Naopak všichni se přihlásili k tomu, že na jejich rozhodování to nemělo sebemenší vliv, nejenom 

mikroskopicky, vůbec žádné. Tak co chcete dojít k tomu, dokázat, že někdo nemluví pravdu, když do 

médií se dostala esemeska, která byla údajně rozeslaná. Mnohá vy chcete vytipovat a opravdu odsoudit 

stejně co jiného než soudružský soud? A co když ne morálně odsouzení by to bylo co jiného? No, co 

jiného? Řekněte mi, dejte mi název, co by to bylo, než aha, ty jsi dostal, ty jsi dostal.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Ne, ne, musíte se, Luboši, musíte se přihlásit, pardon, já se omlouvám. Teď byl Tomáš Řehák, Petr Šafařík, 

zatím tito dva jsou přihlášení.  

Tomáš Řehák (radní)  

Já bych si dovolil požádat všechny kolegyně a kolegy, abychom trochu krotili své vášně. Já celkem 

zareaguju na to, co říkal Roman Bradáč, jako že vlastně je divný, že nedáváme Petru Mrzenovi možnost 

tady vystoupit a něco k tomu říct. Já jsem hlasoval proti tomu, aby tady vystoupil ze stejného důvodu, z 

jakého jsem hlasoval proti tomu, aby vůbec ten bod byl zařazen a stále konzistentně si za tím stojím. Ty 

důvody jsou v zásadě tři. Ten první už tady zazněl opakovaně, tak já se k němu hlásím, prostě. Já jsem 

také dostal několik různých esemesek, poslední jsem dostal dneska ráno, vůbec nevím od koho, je to 

neznámé číslo, které mě také nabádá, koho nemám volit a proč necítím se těmihle esemeskami ovlivněn. 

Myslím si, že jsou hluboko pod rozlišovací schopností toho, o čem člověk přemýšlí, když přemýšlí, koho 

jako radní chce volit za generálního ředitele.  

A myslím si, že tahle ta debata v tuhle chvíli neprospívá ani prestiži České televize, ani prestiži Rady a 

myslím si, že neprospívá ani snaze dobrat se toho, co máme dneska především za úkol, to znamená, 

pokusit se najít vhodného generálního ředitele České televize, to je to, co máme v popisu práce i ze 

zákona. Třetí důvod už tady, myslím, také zazněl, ale já ho zkusím teda znovu ještě explicitně 

pojmenovat. A je to ten důvod, hlavní důvod, proč jsem hlasoval proti tomu, aby tady Petr Mrzena 

vystoupil. Já se domnívám, že celá tahle věc vůbec nepřísluší Radě. Já připomínám, že působnost Rady je 

v zákoně stanovená taxativně, co Rada má řešit. Tam je to za prvé, za druhé, za A, za B atd. tam podle mě 

nenajdete jediné písmeno, pod které bychom schovali, že tohle má Rada řešit, jestli je vhodné nebo není 

vhodné, aby ředitel zpravodajství posílal esemesky radním, kterými chce nebo nechce ovlivnit.  

To vůbec otázka pro Radu, to je prostě ryze otázka manažerská, která je v tuhle chvíli v rukách 

zastupujícího generálního ředitele a Radě do toho nic není. My k tomu nemáme důvod zaujímat 



stanovisko, protože nás k tomu zákon nezmocňuje, znovu opakuji, podívejme se do zákona, který říká, 

co je v působnosti Rady, řešení nebo případného nevhodného chování a říkám případného, já nevím, já 

to nechci posuzovat, nepatří to do mé kompetence, prostě není otázka pro Radu. Já navrhuji, abychom 

ukončili rozpravu o tomto bodu a přešli k tomu, kvůli čemu tady dneska jsme, tj. k volbě generálního 

ředitele České televize.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Já jenom zareaguji technickou, ten bod je tam zařazen na základě, byl jsem k tomu vyzván a podle 

jednacího řádu jsem ho tam zařadil. Tak jenom toto je na upřesnění technická. Tak je teď Petr Šafařík, 

pak je Jiří Šlégr, pak je Ivana Chmel Denčevová.  

Petr Šafařík (radní)  

Tak já věřím, že tato diskuze už brzy skončí, protože opravdu není šťastná, když to tady pan kolega 

Veselý takto nastolil. Já jsem také nedostal inkriminovanou zprávu a chtěl jsem poprosit paní tajemnici, 

jestli by mohla sledovat emailovou adresu Rady, protože si umím představit, že i na základě této debaty 

třeba někdo z novinářů, kdo tu zprávu má, tak ho může napadnout, to třeba té Radě poslat. Když mi tady 

takto tápeme podivně, tak ale věřím, že i bez toho, že bychom museli formálně ukončovat diskuzi. Tento 

bod už brzy skončí. A za to přimlouvám.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Já taky, pojďme to nechat dojet. Jiří Šlégr je Ivana Chmel Denčevová. Pak to můžeme, není nikdo 

přihlášený, ukončit.  

Jiří Šlégr (radní)  

Já bych asi uměl souhlasit s Tomášem Řehákem v případě, že někdo z nás s velkou pravděpodobností tu 

esemesku poslal do médií, a to si myslím, že je ten problém, protože jsme si o tom všichni přečetli, takže 

nám to není jedno a už vůbec nám není jedno, že to tam někdo posílá. Já se hlásím k tomu, že jsem ji taky 

nedostal. Tak já nevím.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Děkuju. Ivana Chmel Denčevová.  

Ivana Chmel Denčevová (radní)  

Já navazuji jenom na své předchozí vystoupení, pane předsedo, ve kterém jsem navrhovala na závěr opět 

podruhé v tomto bodě procedurální návrh na ukončení diskuze, posléze na mě navázal kolega Tomáš 

Řehák, takže tím končím, toto byl můj návrh už před nějakou dobou.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Ano, technická. Pavel Matocha.  

Pavel Matocha (radní)  

Já si myslím, že vzhledem k tomu, že nikdo není přihlášen do diskuze, tak je to zbytečný hlasování.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Samozřejmě, protože v tuhle chvíli nikdo není přihlášen, takže já diskuzi k tomuto bodu končím. 

Usnesení. To bychom si museli dát přestávku. Dejte mi tři minuty. 5 minut, pět minut. Tomáši.  



Tomáš Řehák (radní)  

Návrh usnesení tady, myslím, zazněl. Myslím si, že jednovětný.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Takže tohle je tvůj návrh, usnesení k tomuhle bodu.  

00:34:13 Usnesení číslo 171/11/25  

Rada pověřuje předsednictvo a vypracováním odpovědi zastupujícímu generálnímu řediteli v této věci, 

neboli slušně odpovězme na dopis.  

Tak kdo je pro toto usnesení Tomáše Řeháka? Číslo pak doplníme. Všichni, myslím, že všichni nebo 

uvidíme. Kdo je proti? Nikdo. Zdržel se? Nezdržel se nikdo. 16:0:0.  

My napíšeme v duchu té diskuze. Chcete přestávku teď pět minut před tím bodem nebo ne. Jde o záznam, 

toto bylo usnesení 171.  

Dalším bodem je volba generálního ředitele ČT. Tak já teď ale otevřu diskuzi k tomuto bodu. Podle mě 

bychom měli pokračovat normálně v hlasování, je to tak, takže požádám komisi.  

Tak předseda volební komise Ladislav Mrklas si sedá. Láďo. Možná, jestli bys i řekl tu dohodu, kterou 

jsme tu udělali dopoledne na počtu kol. Tak jestli můžu poprosit tebe, vlastně ti předávám slovo.  

Ladislav Mrklas (radní)  

Dobré odpoledne. Budeme pokračovat čtvrtým kolem. Budou se konat dvě kola, pokud nebude ve 

čtvrtém kole nikdo zvolen. Pokud i v pátém kole budou odevzdány lístky úplně stejně jako ve čtvrtém, 

bude se konat ještě jedno kolo šesté, tedy.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Obráceně. Když ten poměr bude jiný, tak se bude konat šesté kolo. Když bude dvakrát po sobě stejný, tak 

uzavřeme pátým kolem. Pardon, omlouvám se, tak jenom myslím, že zopakuji.  

Ladislav Mrklas (radní)  

Ano. Takže to šesté kolo se bude konat pouze v tom případě, že ve čtvrtém a pátém kole dopadnou ty 

volby jinak. Budou odevzdány hlasy v jiném poměru.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Tak asi v tuhle chvíli stačí a když tak řekneme, co bude dál, až potom.  

Ladislav Mrklas (radní)  

A já už tady budu opět jako vždycky číst. Pravidla zůstávají stejná, podobně jako v kole druhém a třetím. 

To znamená, hlasuje se.  

Ivana Chmel Denčevová (radní)  

Já mám ještě dotaz, my jsme hovořili o tom, že by po prvním už kole mohla být patnáctiminutová 

přestávka, tak to je možná důležité sdělit, že respektive po čtvrtém kole bude patnáctiminutová 

přestávka a pak bude následovat páté kolo a případně šesté. Děkuji.  



Karel Novák (předseda Rady ČT)  

To jsme se dohodli? O tom jsme nehlasovali.  

Ivana Chmel Denčevová (radní)  

Ale dohodli jsme se, aby i volební komise měla nějaký oddech a aby to nebyl maraton, o tom jsme 

vyjednali.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Dobře, dobře. Já jsem si jenom nevybavil hlasování, nehlasovali jsme. Pamatuju si, jak Tomáš Řehák říkal, 

že musí mít pauzu, ano, vybavuju si to teď, takže pak dáme 15 minut přestávku. Po čtvrtém kole, dobře.  

Ladislav Mrklas (radní)  

Po čtvrtém kole. Dobrá. Tak já už budu číst nyní jména, vy se odeberete tady ke komisi, ta vám vydá 

hlasovací lístek oproti podpisu a obálku. Křížkujete jedno jméno, jedině tak je ten hlas platný. Tak, takže 

Brabec. Připraví se Roman Bradáč.  

Tak Roman Bradáč. Připraví se Jefim Fistein.  

Hlasuje jefim Fistein, připraví se Ivana Chmel Denčevová.  

Hlasuje Ivana Chmel Denčevová, připraví se Vlastimil Ježek.  

Hlasuje Vlastimil Ježek, připraví se Pavel Matocha.  

Hlasuje Pavel Matocha, připraví se Ladislav Mrklas.  

Hlasuje. Karel Novák, připraví se Jiří Padevět.  

Hlasuje Jiří Padevět, připraví se Bára Procházková.  

Připraví se Milada Richterová.  

Hlasuje Milada Richterová, připraví se Tomáš Řehák.  

Hlasuje Tomáš Řehák, připraví se Petr Šafařík.  

Hlasuje Petr Šafařík, připojí se Jiří Šlégr.  

Hlasuje Jiří Šlégr, připravuje se Ivan Tesař.  

Hlasuje Ivan Tesař. Připraví se Luboš Xaver Veselý.  

Hlasuje Luboš Xaver Veselý.  

Tak hlasování ve čtvrtém kole je tímto ukončeno.  

Prosím volební komisi, aby sečetla hlasy.  

Dovolte, abych vám vyhlásil výsledky čtvrtého kola volby generálního ředitele. Bylo odevzdáno 16 

hlasovacích lístků, všechny hlasovací lístky byly platné a hlasy byly odevzdány takto.  

Fridrich Milan osm hlasů, Chudárek Hynek osm hlasů.  

Tím pádem nebyl nikdo zvolen. A teď tedy bude následovat patnáctiminutová přestávka a po ní páté 

kolo se stejnými kandidáty.  



Ladislav Mrklas (radní)  

Tak vše je připraveno na hlasování v pátém kole, takže já opět budu číst jména. David Brabec.  

Připraví se Roman Bradáč.  

Hlasuje. Připraví se Jefim Fistein.  

Hlasuje. Připraví se Ivana Chmel Denčevová.  

Hlasuje Ivana Chmel Denčová, připraví se Vlastimil Ježek.  

Hlasuje Vlastimil Ježek, připraví se Pavel Matocha.  

Hlasuje Pavel Matocha, připraví se Ladislav Mrklas.  

Hlasuje Karel Novák. Připraví se Jiří Padevět.  

Hlasuje Jiří Padevět. Připraví se Bára Procházková.  

Hlasuje Bára Procházková. Připraví se Milada Richterová.  

Hlasuje Milada Richterová. Připraví se Tomáš Řehák.  

Hlasuje Tomáš Řehák. Připraví se Petr Šafařík.  

Hlasuje Petr Šafařík. Připraví se Jiří Šlégr.  

Jiří Šlégr. Připraví se Ivan Tesař.  

Hlasuje Ivan Tesař. Připraví se Luboš Xaver Veselý.  

Děkuji. A tímto jest ukončeno hlasování v pátém kole volby generálního ředitele České televize.  

Tak dovolte, abych vám vyhlásil výsledky hlasování v pátém kole volby generálního ředitele České 

televize. Odevzdáno bylo 16 hlasovacích lístků, všechny byly platné.  

Hlasy byly odevzdány takto:  

Fridrich Milan osm hlasů, Chudárek Hyne osm hlasů.  

To znamená, že ani v tomto pátém kole nebyl nikdo zvolen.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Dobře, to znamená, že šesté kolo nebude. Souhlasíme s tím všichni. Stav se nezměnil a v tuhle chvíli 

vyhlašujeme přestávku. Přestávku vyhlašuju. Je 13:45 do 15 hodin a prosím všechny, aby nás tu nechali 

do 15. Tak si řekněte. Tak 14:30. A kdyžtak si ji prodloužíme. A jenom vás prosím, my se tu potřebujeme 

dohodnout. Tak prosím, abyste si dali kafe někde venku. Všichni. Děkuji, děkuji moc, děkuji za pochopení.  

Dobrý den. Vážení kolegové, pokračujeme po přestávce, kterou jsem vyhlásil. Vidíte, že tu s námi sedí 

oba kandidáti a já bych je v tuto chvíli poprosil o jejich slova teď, která tu chtějí říct.  

Milane, tebe poprosím jako prvního, poté poprosím Hynku, tebe. Slovo má Milan Fridrich.  

Milan Fridrich (ČT - ředitel Divize Program)  

Tak vážené členky Rady České televize, vážení členové, pane místopředsedo, pane předsedo, vážení 

novináři a hosté. V životě člověka se vždycky objeví chvíle, ve které musí volit, musí přijmout rozhodnutí, 

které ho třeba netěší, ale dělá to v zájmu celku, že nikdo z nás tady na světě není jenom sám za sebe, 



máme svoje rodiny, máme práci, která nás baví, máme spoustu věcí, na kterých nám záleží a občas je 

nutné přinášet oběť. Viděli jste tady, že proběhlo dohromady pět kol volby generálního ředitele, které 

žádného generálního ředitele nepřinesly. Dnes to bylo dvakrát 8:8, což znamená naprosto zablokovaná 

volba. Jak jsem zmiňoval, člověk musí přinášet oběti a já je přinesu proto, protože mi záleží na České 

televizi. Česká televize pro mě je profesně 2/3 mého života, pracuju tady 18 let jako manažer a záleží mi 

na její stabilitě, záleží mi na tom, aby televize měla ředitele, aby digitalizovala, vyvíjela se, aby se 

obsahově proměňovala a aby v této společnosti plnila tu nezastupitelnou úlohu, kterou má.  

Pokud by zůstalo provizorium, pokud tady budeme mít televizi, která se bude zmítat v období voleb 

nebo i v jiném období v tom, že bude mít jenom provizoria a že se neustále bude nevolit, tak v tu chvíli 

se obávám, že Česká televize by byla výrazně oslabena. A i my, co tady pracujeme, tak by nám to 

nepřineslo nic dobrého, proto jsem se rozhodl, že z této volby odstoupím, protože věřím Hynkovi 

Chudárkovi jako profesionálovi a lidsky jako svému příteli v tom, že jsme schopni pracovat jako dobrý 

tandem. Neodcházím z České televize, naopak budu Hynkovi po pravé i po levé straně. Budu mít novou 

funkci, budu jeho statutární zástupce a budu mu pomáhat, seč budu moct se vším tak, aby Česká televize 

prosperovala a šla dopředu. Pro mě je na prvním místě stabilita, stabilita a stabilita televize a pro tuto 

stabilitu jsem ochoten, ačkoliv je to pro mě extrémně těžký krok a jak osobně, emočně, lidsky, 

profesionálně, tak já tuhle oběť udělám, protože Česká televize je pro mě důležitější než moje osobní 

ambice.  

Děkuju za pozornost.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Já děkuju Milanovi Fridrichovi za to, co teď právě řekl, za ta slova. Poprosím pana Hynka Chudárka. Pak 

řeknu jednu technickou věc, jenom abychom se dostali k té proceduře následující a pak pokud se budete 

případně chtít zeptat, Hynku, prosím.  

Hynek Chudárek (ředitel divize Obchod)  

Takže dobrý den všem. Já v první řadě si velice vážím toho, co Milan učinil a chci mu za to velice moc 

poděkovat. My se s Milanem známe velmi dlouho, 12 let spolu spolupracujeme, ale známe se ještě daleko 

déle a víme, že spolu budeme umět spolupracovat bez jakýchkoliv problémů. Já jsem ve svém projevu 

říkal, že se chci opírat o silné manažery, proto jsem zúžil ten management na úzký počet lidí a že také 

chci spolupracovat s lidmi, které velice dobře znám z České televize, tak, aby Česká televize se rozjela 

okamžitě a okamžitě mohla plnit svou úlohu vůči veřejnosti. A od prvopočátku jsem pro tu pozici vlastně 

program, obsah počítal s Milanem Fridrichem, stejně tak jako s tím, že by byl můj statutár, pokud bych 

vyhrál. Čili nebylo to, nevzniklo to teď tímto rozhodnutím Milana, ale je to v mojí hlavě, jakmile jsem 

začal dělat projekt a jakmile jsme se o tom i společně začali bavit, myslím, že v těch projektech máme 

oba velice zajímavé postřehy a využijeme z těch projektů samozřejmě to nejlepší, aby to potom ve 

spojení té České televizi pomohlo a jsem přesvědčený, že máme společnou cestu a společnou vizi, takže 

děkuji moc všem a hlavně Milanovi.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Tak já poděkuji oběma pánům. Nicméně, aby tato dohoda mohla být naplněna, zákon hovoří jasně. 

Generálního ředitele volí Rada České televize 10 hlasy, takže my teď přistoupíme k volbě, kde bude 

jediné jméno. Vzhledem k tomu, že Milan Fridrich odstoupil a musíme to potvrdit 10 hlasy, ta volba bude 

tajná. A to je celé. Já si nesmírně vážím obou pánů. Nesmírně za to, co udělali, že byli schopni se 

dohodnout, ale musí to stvrdit Rada aspoň těmi 10 hlasy, ale doufám, že bude víc. A když jsem vám 



novinářům říkal, že můj tajný sen bylo 12 hlasů a víc pro jednoho z kandidátů. Tak doufám, ale nechci 

předjímat. Každý tam bude sám za sebe, za tou plentou, a tak bych odvolil a v případě zvolení potom by 

byly dotazy Rady na oba kandidáty. Láďo, předsedo volební komise, pojďme volit.  

Petr Šafařík (radní)  

Já se hlásím jako do rozpravy. Drobné upřesnění. Rada bude pokračovat ve volbě  

šestým kolem, ale tady zaznělo dle dohody. Rada prostě bude volit. A personálie další jsou na generálním 

řediteli, to jenom třeba, aby to zaznělo.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Ano. Pojďme, Láďo, prosím, předávám ti slovo. Pojď zahájit volbu.  

Ladislav Mrklas (radní)  

Vteřinku jenom to připravíme rychle.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Dobře nic nepřerušujeme. Není přestávka, připravte to, prosím, ať proběhne šesté kolo.  

Ladislav Mrklas (radní)  

Milé kolegyně, milí kolegové, zahájíme šesté kolo volby generálního ředitele. Já opět budu číst po 

jménech. Jenom připomínám, že je tam pouze jedno jediné jméno, buďto ho označíte nebo neoznačíte.  

Tak, takže jako první David Brabec. Volí, připraví se Roman Bradáč. Volí. Roman Bradáč. Připraví se Jefim 

Fistein. Volí Jefim Fistein, připraví se Ivana Chmel Denčevová. Volí Ivana Chmel Denčevová, připraví se 

Vlastimil Ježek. Volí Vlastimil Ježek, připraví se Pavel Matocha. Volí Pavel Matocha, připraví se Ladislav 

Mrklas. Volí Karel Novák, připraví se Jiří Padevět. Volí Jiří Padevět. Připojí se Bára Procházková. Bára 

Procházková. Připraví se Milada Richterová. Volí Milada Richterová, připraví se Tomáš Řehák. Volí 

Tomáš Řehák. Připraví se Petr Šafařík. Volí Petr Šafařík, připraví se Jiří Šlégr. Jiří Šlégr, připraví se Ivan 

Tesař. Volí Ivan Tesař, připraví se Luboš Xaver Veselý. Volí Luboš Xaver Veselý.  

Děkuji. Tímto prohlašuji šesté kolo za uzavřené.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Díky, prosím volební komisi, aby sečetla hlasy a pak nás Ladislav Mrklas seznámil s výsledkem hlasování.  

Ladislav Mrklas (radní)  

Tak vážené kolegyně, vážení kolegové, dovolte, abych vám oznámil výsledky hlasování. V šestém kole 

bylo odevzdáno 16 hlasovacích lístků, všech 16 hlasovacích lístků bylo platných. Pro jediného kandidáta 

Hynka Chudárka se vyjádřilo 13 hlasů, tři hlasy byly prázdné.  

To tedy znamená, že Hynek Chudárek dosáhl požadovaného kvóra a je tímto zvolen generálním 

ředitelem České televize. A já prosím, abychom nyní odhlasovali usnesení, že na základě výsledků 

tajného hlasování Rada České televize jmenuje generálním ředitelem České televize Hynka Chudárka.  

Děkuji.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Technická věc, my to usnesení máme připravené.  



Gratuluji, gratuluji oběma pánům, musíme tam v toto usnesení doplnit datum v tuhle chvíli,  

1.  červenec. Tato otázka se vždycky řešila, pokud vlastně po zvolení, nemohli jsme to s nikým 

předjednávat, protože těžko budete s někým předjednávat datum případného nástupu, když ten člověk 

není zvolený. 1.  červenec. Já si myslím, že v tuto chvíli je ideální. V tuhle chvíli je 1.  červenec řešitelný s 

tím, že budete mít pět dní na předání agendy. Myslím si, že je dobré, když se to podařilo dnes zvolit, aby 

Česká televize měla generálního ředitele co nejdříve. Deklarovali jste vzájemnou podporu, teď Rada 

nezasahuje do personálií. Ale Milan Fridrich bude statutár. Jestli jsem to dobře pochopil, ta je na vás 

samozřejmě, pane řediteli, ale jsem za to rád samozřejmě, takže můžete, si myslím, v tom tandemu, který 

jste tu deklarovali, začít řídit televizi od toho 1.  července, takže já to dám do zápisu a přečtu teď usnesení 

172. Je to 172/11/25.  

01:34:40 Usnesení číslo 172/11/25  

V souladu s ustanovením § 7 odst. 2, § 8, odst. 1 a § 9 odst. 4 zákona č. 483/91 Sb. o České televizi ve 

znění pozdějších předpisů. Rada České televize rozhodla dne 25.  června 2025 na základě výsledků 

výběrového řízení o jmenování pana Hynka Chudárka generálním ředitelem České televize na dobu 

určitou, a to od 1.  7. 2025, v tomto případě do 30.  6. 2031. Kdo je pro toto usnesení?  

Děkuji. Kdo je proti, proti? Není nikdo. Zdržel se? Nezdržel se nikdo. 16:0:0 

Tímto jsme udělali poslední formální krok ke zvolení generálního ředitele. Tímto jste jmenován, 

respektive my připravme jmenovací dekret, Rada vás jmenuje od 1.  7. generálním ředitelem ČT. Ještě 

jednou gratuluji, přeju vám hodně úspěchů ve vaší spolupráci. A za mě je to prostě skvělé řešení a jsem 

rád, že jsme se dneska toho řešení dobrali a teď, jak jsem avizoval, jednotliví radní by měli mít prostor 

na případné dotazy ke kandidátům, pardon, ke kandidátům, ke generálnímu řediteli a jeho statutárnímu 

zástupci. Jestli to takhle můžu nazvat, aniž bych zasahoval do personálií. Takže kdo se hlásí do diskuze? 

Do diskuze se hlásí jako první Tomáš Řehák. Prosím.  

Tomáš Řehák (radní)  

Děkuji. Já bych chtěl jednak poblahopřát nově zvolenému generálnímu řediteli a chtěl bych tady také 

hluboce se poklonit rozhodnutí Milana Fridricha, které považuji skutečně za státotvorné, a to teď to 

slovo nepoužívám v žádné nadsázce, myslím to vážně. Myslím si, že Česká televize má před sebou celou 

řadu důležitých úkolů a tím, že otevřel dveře k té dnešní volbě, tak si myslím, že udělal něco strašně 

důležitého. Já vám za to moc a moc děkuju a oceňuju to.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Děkuju Tomáši za výborné řečnické schopnosti. Nikoho dalšího přihlášeného nevidím do diskuze. Chcete 

to uzavřít vy dva? Protože o vás dvou to je dneska je. Jestli vás můžu poprosit tedy o poslední slovo, než 

vyhlásím konec dnešního jednání. Je to jen na vás, vám náleží poslední slovo. A já poděkuji zastupujícímu 

řediteli, který dovedl Českou televizi z toho období, ale to udělám až na závěr. Prosím, Milane.  

Milan Fridrich (ČT - ředitel Divize Program)  

Já bych chtěl jako první poděkovat Hynku tobě a poblahopřát ti, gratuluju ti ke zvolení. A jak už jsem 

zmiňoval, budu ti stát vždycky po boku a udělám maximum, abych využil svoje zkušenosti a svoje 

profesionální znalosti proto, aby Česká televize prosperovala, šla dál a pod tvým vedením s mojí pomocí, 

aby byla skvělá a i v evropském kontextu převyšovala ten standard, který máme. Pak bych chtěl 

poděkovat vám všem radním, jak těm, kteří mě podporovali, tak i těm, kteří mě nepodporovali, protože 



vím, jak je to těžké, když kandiduje hodně lidí, tak samozřejmě každý má svoje kvality, u každého prostě 

nacházíte něco, co je vám sympatické nebo co vám sympatické není, ale s většinou z vás, když jsem se 

bavil, tak jsem nikdy nenarážel na to, že byste mě nepokládali za profesionála nebo za někoho, který by 

v této těžké výzvě neobstál.  

Nicméně to, jak se to tady seknulo, tak si myslím, že by bylo pro tu Českou televizi to nejhorší, tak jsem 

se to prostě rozhodl odblokovat, takže všem vám děkuju.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

A jako poslední samozřejmě by měl promluvit nový generální ředitel Hynek Chudárek.  

Hynek Chudárek (generální ředitel České televize)  

Já děkuju moc Radě samozřejmě za to, že mě zvolil. Děkuji Milanovi, že umožnil volbu generálního 

ředitele a nebudu mluvit tak dlouze jako Milan. Je v tom lepší profík, ale na druhou stranu chci říct, že 

jako základ chci dodržet to, že budeme komunikovat. Jak on, tak já hlavně s Radou, aby se ty vztahy 

prostě narovnali a ten chod mezi vedením České televize a Radou byl opět standardní, a to přináší potom 

pozitiva, cestu dopředu, takže to bych chtěl garantovat a potvrdit. A děkuji všem.  

Karel Novák (předseda Rady ČT)  

Já taky děkuji. Jde hlavně o chod České televize a věřím, že vy dva jste pro to jako stvoření v tuto chvíli, 

ale já jsem slíbil poděkovat Michalovi Filovi, protože skutečně to nebylo jednoduché. Od 6.  května, byla 

tam spousta emocí atd. Jsem rád, že toto všechno je za námi. Takže Michale, pane zastupující řediteli, i 

vám patří můj dík samozřejmě za to, jak jste se toho úkolu zhostil. Oběma pánům gratuluji a v tuhle chvíli 

končím jedenácté jednání Rady České televize a děkuji všem účastněným a když říkám všem, tak všem 

a myslím i média za trpělivost, kterou jste s námi měli a budu se těšit 16.  7. v Ostravě. Díky, na shledanou.  


